



Jotunheimen
nasjonalpark

Frå fjord til fjell i Jotunheimen nasjonalpark

From fjord to mountain
in Jotunheimen National Park

Vom Fjord bis zum Fjell
im Nationalpark Jotunheimen



I Jotunheimen kan du ta spranget
frå frodig vestlandsnatur til dei
høgaste fjella i Nord-Europa.

In Jotunheimen you can go straight from the lush landscape of western Norway to the highest mountains in Northern Europe.

In Jotunheimen können Sie von der fruchtbaren Natur Westnorwegens bis zu den höchsten Bergen Nordeuropas gelangen.

Kartinformasjon Map information

- Norges nasjonalparker Norway's national parks
- Tilrettelagt camping Facilitated camping
- Turisthytte betjent Tourist cabin with service
- Turisthytte selvbetjent Tourist cabin self-service
- Turisthytte ubetjent Tourist cabin unmanned
- Tilgjengelig tursti Fully accessible trail
- Tursti sykkel Bike trail
- Tursti fottur Hiking trail
- Ski vinterløype Ski winter trail
- Parkering Parking
- Serveringssted Dining, food store
- Fotopunkt Photo view
- Knutepunkt transport Transport point
- Båttransport Boat connection
- Overnatting Accommodations

Jotunheimen har mange av dei mest populære turmåla i Noreg, om du likar å stå på ski eller oppleve fredelege fjelldalar. Frå 1980 har store delar av fjellområdet vore nasjonalpark. Hugs å ha hunden i band frå 1. april til 1. oktober/1. november.

Dei to høgaste fjella i Nord-Europa; Galdhøpiggen (2469 moh.) og Glittertinden (2465 moh.) ligg i nasjonalparken. I Lom nasjonalpark-landsby kan du få informasjon om dei mange ulike opplevelingane nasjonalparken kan by på, her finn du også eit besøkssenter for nasjonalparken.

Jotunheimen contains many of Norway's most popular walking and skiing destinations, both mountains and peaceful valleys. A large part of the area has been a national park since 1980. The two highest mountains in Northern Europe, Galdhøpiggen (2,469 metres) and Glittertinden (2,465 metres) are within the national park. You can find information about all the experiences the national park has to offer in Lom National Park Village, as well as a visitor centre for the national park. Remember to keep your dog on a lead from 1 April to 1 October/1 November.

In Jotunheimen liegen viele der beliebtesten Ausflugsziele Norwegens, für passionierte Skiläufer ebenso wie für alle, die friedliche Bergtäler erleben möchten. Seit 1980 sind große Teile des Fjells zum Nationalpark geworden. Die beiden höchsten Berge Nordeuropas, Galdhøpiggen (2469 m) und Glittertinden (2465 m) liegen im Nationalpark. Im Nationalparkdorf Lom erhalten Sie Informationen über die vielen verschiedenen Erlebnisangebote im Nationalpark. Dort finden Sie auch ein Besucherzentrum für den Nationalpark. Bitte nicht vergessen Hunde vom 1. April bis zum 1. Oktober/ 1. November immer an der Leine führen.